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STRATEGIJA RAZVOJA GRADA DELNICA

Suočeni s velikim gubitkom proračunskih prihoda kao posljedicom gubitka statusa brdsko-

planinskog područja, te zbog izmjena Zakona o obrani i Zakona o upravljanju imovinom u

vlasništvu RH, i s tog osnova bitno ograničenih mogućnosti rješavanja mnogih važnih potreba

našeg Grada, više no ikada je naglašena nužnost izrade jednog sveobuhvatnog dokumenta

kojim  treba  odrediti  viziju,  temeljne  prioritetne  ciljeve  koje  želimo(moramo)  ostvariti  u

periodu do 2020. godine, i na taj način definirati njegov sveukupan društveni razvoj, prije

svega gospodarski,  turistički,  ali  i  onaj  neizostavni  civilni,  sportski,  kulturni,  zdravstveni,

socijalni, ...!

Ovaj  zadatak ocjenjujem i epohalnim budući Grad već dvadeset i  pet  godina nema takav

dokument. Ne ulazeću u prošlost i razloge takvog stanja, jer za to naprosto nema vremena niti

smisla,  moramo se  okrenuti  budućnosti  i  u  njoj  prepoznati  i  ostvariti  one  šanse  koje  će

osigurati novu budućnost, a to su prije svega radna mjesta u proizvodnji i preradi koja se mora

bazirati,  prije svega na temeljnim resursima koji nas okružuju, a to su naše šume, vode, i

naravno na  to  se  mora  naslanjati  i  naš  turizam kao važan čimbenik  ukupnog društvenog

razvoja Grada!

Budući se radi o kapitalnom projektu, koji uvjeren sam neće biti samo dokument radi njega

samog,  kroz  Radnu  skupinu  za  izradu  strategije,  kao  partnerskog  vijeća  zainteresiranih  i

motiviranih  predstavnika  najrazličitijih  skupina  Grada,  okupili  smo  predstavnike  politike,

gospodarstva,  malog  poduzetništva  i  obrta,  društvenog  života-civilnih  udruga,  ustanova,

predstavnike  LAG-a,  PINS-a,  predstavnike  turizma,  poljoprivrede,  predstavnike  županije

 

 

 



Primorsko-goranske,  Hrvatske  gospodarske  komore-županijske  komore  Rijeka,  kao  i

istaknute i ugledne pojedince društvene zajednice.

Stručni  nositelji  izrade  strategije,  kao  najpovoljniji  zajednički  ponuđači  su  tvrtke  3E

PROJEKTI iz Zagreba i SINTAGMA iz Okučana, a prvi sastanak Radne skupine je održan u

utorak,  26.  siječnja,  na  koji  se  odazvao  veliki  broj  članova,  i  na  kojem  se  već  vrlo

konstruktivno i sugestivno raspravljalo o predmetnom projektu. Na tom sastanku nazočni su

upoznati  sa  zadacima koji  slijede  (  analiza  stanja,  SWOT analiza-snaga,  slabosti,  šanse  i

prijetnje, definiranje strateških ciljeva i prioritetnih mjera, te definiranje izvora financiranja i

provedba strategije), upoznati su s dinamikom aktivnosti, a posebno je naglašena potreba za

što  više  motiviranih  predstavnika  Radne  skupine,  argumentiranih  i  kvalitetnih-realnih

prijedloga, te konsenzus u konačnom odlučivanju.

Na prvom radnom sastanku prezentiran je okvirni nalaz analize stanja koji, to su potvrdile i

mnoge rasprave i  diskusije  nazočnih,  treba itekako doraditi  i  dopuniti,  kao  bitnu  i  važnu

osnovu budućih aktivnosti, a već sljedeći sastanak je najavljen najkasnije do polovice veljače!

Budući se radi o dokumentu od općeg značenja pozivam sve zainteresirane pojedince i grupe

da  nam  se  pridruže  i  da  u  sinergiji  ideja,  razmišljanja,  prijedloga,  konstruktivne  i

argumentirane  rasprave  i  kritike,  iznjedrimo  dokument  koji  će  značiti  novu  stvarnu

prekretnicu u perspektivama i boljoj budućnosti Grada!
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